
Zápis ze zasedání osadního výboru Poličany Kutná Hora ze dne 31.10.2017 

 

Přítomni:Slavík,Cypra,Brzobohatý,Rotová,Sovová 

Omluveni:Pechová,Tomčík 

Host:Pan místostarosta Ing. Viktora 

1)Úklid silnic a chodníků alespoň 1x ročně 

2)Sekání trávy:rybníček a jeho okolí,sekání až ke křižovatce na Malešov,úprava plánu 

sekání,posekaná tráva ponechaná u dětského hřiště na hromadě 

3)Přesazení cedule za nebezpečnou křižovatku na Malešov(zpomalení provozu ) 

4)Po zbourané vodárně zůstaly neusazené obrubníky,nesrovnaný terén.dochází ke splavu zeminy 

5)Zpevnění plochy pod kontejnery na tříděný odpad u bytovek ,přidání kontejneru na plasty 

6)Zpomalovací prostředek 

    Jelikož s přechodem pro chodce to nevypadá nadějně,chtěli bychom to řešit jinak.Jakýkoli 

zpomalovací prostředek  v místě před autobusovými zastávkami směr od Kutné Hory.(radar,značka 

pozor děti,atd… 

Přechod pro chodce stále nejlepší  řešení. 

7)Vyřešení havarijního stavu vážního domku u vlakové zastávky 

8)Rybníček a jeho okolí:do nesrovnaného a nevysekaného terénu byly vysázeny doubky včetně 

jediného vjezdu do rybníčka   

9)Obnova a oprava hřiště:žádali jsme o obnovení  povrchu volejbalového hřiště(kladně 

odsouhlaseno,ale neuskutečněno)A také by bylo potřeba opravit dětské prvky stávajícího dětského 

hřiště.(v rámci svých možností jsme opravili, co bylo potřeba,ale už je nutný odborný zásah) 

10)Příjezdová cesta k bytovým domům  

Opraveno nezpevněným materiálem,dále havarijní stav  šachty hlavního vodovodního řádu na této 

cestě 

11)A znovu se připomínáme :spojovací komunikace s Kutnou Horou ,které jsme součástí,pro pěší 

 

 

                                         S pozdravem Osadní výbor Poličany Kutná Hora 

                                                      Zastoupený  Václavem Slavíkem    


